
 

 

Beantwoording technische vragen raadsleden 

 

Nummer DOC-22-492230 

Zaaknummer Z-21-180419 

Naam raadslid T. Beerepoot 

Fractie VVD 

Onderwerp Raadsvragen VVD Subsidie Structurele Knelpunten 

Datum waarop de vraag is gesteld 8 februari 2022 

Termijn beantwoording is 1 week voor technische en maximaal 2 weken voor politieke vragen. 

Portefeuillehouder A. van Langen 

Afdeling Openbare Ruimte 

 

Inleiding 

Onze Gemeente kent talloze infrastructurele knelpunten zoals de Hoornseweg in Wognum, de 

Nieuwestraat in Opperdoes en de verkeerssituatie rond winkelhart Zwaagdijk Oost.                                           

In het Dagblad van West-Friesland van 8 februari jl. kunnen wij lezen dat er vanuit een provinciale 

pot subsidie kan worden aangevraagd voor de verbetering van lokale wegen en fietspaden. Volgens 

ditzelfde artikel heeft de Gemeente Medemblik geen beroep op deze subsidie gedaan.                                              

Naar aanleiding hiervan hebben wij de volgende raadsvragen: 

 

1.  Is het juist dat er geen subsidie voor de eerder genoemde knelpunten aangevraagd is? 

antwoord  We hebben geen subsidie aangevraagd voor verbetering van de infrastructuur. 

 

2. Kunt u aangeven, als u dit niet gedaan heeft, waarom u dit niet gedaan heeft? 

Antwoord De provincie verstrekt uitsluitend subsidie indien er onder andere eigen middelen op de 

begroting zijn opgenomen voor een verkeersproject. We zijn beleidsmatig bezig met 

een inhaalslag door het opstellen van het nieuwe GVVP en de voorbereiding op de 

overname van de wegen van HHNK. Helaas laat de gemeentebegroting op dit moment 

verdere acties niet toe. 

 

3. Kunt u aangeven of u deze subsidie voor 2022 wel gaat aanvragen? 

Antwoord Indien de begroting het toe laat, vragen we subsidie aan. Het GVVP kan ons hierbij 

helpen. Conform de voorgaande jaren waarin subsidie is aangevraagd en is gehonoreerd. 

 

 

 


